

條款及細則：

- 「Merry Box-mas」印花推廣活動 - 推廣日期：

以印花換購	yuu 獎賞計劃會員專享換購優惠
印花派發日期：由 2023 年 11 月 22 日早上 7 時至 2024 年 1 月 1 日止	推廣日期：由 2023 年 11 月 22 日早上 7 時至 2024 年 1 月 1 日止
換購日期：由 2023 年 11 月 22 日早上 7 時至 2024 年 1 月 5 日止	兌換日期：由 2023 年 11 月 22 日早上 7 時至 2024 年 1 月 5 日止

- 購物滿\$20#即可享印花 1 張，其後每\$10 可獲多 1 張印花。
- 圖片只供參考，實際尺寸以實物為準。
- 換購產品時，7-Eleven 會即時收回貼有指定印花數目之收集咭。如超過指定數目，印花恕不發還。
- 所有印花會於交易完成後即時派發及當面點收，否則在任何情況下均不獲補發。
- 印花派發以單一交易計算，不接受分單。印花如有損壞、塗污或偽造，均當作廢論。• 如顧客退貨需一併退回印花。
- 只接受完整印花收集咭之正本或影印本，其他版本恕不接受。
- 現貨數量有限，換購情況會因應個別分店而異。每位顧客每日最多換購「隨行 Mini Box」20 件。如「隨行 Mini Box」換購數量超過 20 件，本公司可安排訂貨。而取貨日期會按貨源而定，詳情請向店員查詢。
- 換購價相關金額不能獲取印花及 yuu 獎賞計劃之積分及不適用於以恒生 enjoy 卡付款之 95 折。
- 此推廣不適用於迪欣湖、迪士尼行政大樓及香港迪士尼樂園食物亭分店。
- 價格於香港店舖以港幣為單位，而於澳門店舖則以澳門幣為單位。

#消費金額不包括購買「7 仔預購」產品、yuu 預訂產品、香煙、奶粉、尿片、印花推廣活動換購品、網上遊戲卡、流動電話儲值卡/電話卡/增值券、八達通卡/產品、澳門通卡/產品、禮品卡、預付卡、各款入場券/車票/郵票、塑膠購物袋收費及其他服務項目。(其他服務項目包括但不限於八達通最後 10 次紀錄列印、預付、電子券、賬單繳費、捐款、增值服務(包括但不限於八達通、澳門通/MPay、支付寶、微信支付、「拍住賞」、TNG 及其他電子錢包)、傳真及影印服務、手機充電服務、取件及退件服務、儲物櫃、泊車繳費、迪欣湖活動、自助洗衣服務等。

Terms & Conditions:

- Promotion period of “Merry Box-mas”:

Stamp Redemption	yuu Points Redemption
Stamp issuance period: 22 Nov 2023 7 a.m. to 1 Jan 2024	Promotion period: 22 Nov 2023 7 a.m. to 1 Jan 2024
2023 Redemption period: 22 Nov 2023 7 a.m. to 5 Jan 2024	Redemption period for yuu Members: 22 Nov 2023 7 a.m. to 5 Jan 2024

- Customers will receive one stamp upon a \$20# purchase and one more stamp for every additional \$10 purchase at 7-Eleven stores*.
- Photos are for reference only. Actual size may vary.
- The stamp card will be collected when items are redeemed. Surplus stamps cannot be returned.
- Awarded stamps are counted and distributed at the cashier during each transaction. No claims for stamps after the completion of the transaction will be entertained.
- Stamps are counted on a per transaction basis. Damaged, smudged and/or counterfeit stamps will be treated as void and not be accepted.
- Stamps must be returned together with any product refund or return.
- Only intact, original or photocopied stamp cards are accepted. All other versions are invalid.
- The product quantity at the store shall prevail. Each customer is eligible to redeem up to 20 On-the-Go Mini Box per day, if in stock. If a customer would like to redeem over 20 On-the-Go Mini Box per day, ordering is available. The pick-up date is subject to stock availability. Please contact our store staff for details.
- The redemption dollar amount will not earn stamps, yuu points or enjoy Hang Seng enjoy Card 5% off.
- Transactions at Inspiration Lake Recreation Centre and Team Disney, Hong Kong Disney Resort stores and Food Kiosk are excluded.
- All prices listed are in Hong Kong dollars at Hong Kong stores and in Macanese Patacas at Macau stores.
- 7-Eleven reserves the right of final decision in case of any disputes.

#Excluding the purchase of “7-Eleven Pre-order”, yuu Pre-order, cigarettes, milk powder (any type), diapers, stamp redemption items, online game products, mobile prepaid SIM/mobile SIM cards/value added coupons, Octopus cards/products , Macau Pass cards/products, gift cards, prepaid cards, various tickets/ stamps, plastic shopping bag charges or any other services: including but not limited to, Octopus last 10 transactions printout, pre-payment, PinⁱⁿOn-Receipt, bill payment, donation, any top up services (including but not limited to Octopus, Alipay, WeChat Pay, Tap & Go, TNG Wallet, Macau pass/MPay and other e-wallet), photocopying, faxing, powerbank rental services, parcel pick up and parcel return services, locker, Inspiration Lake activities, parking fee payment, self-serve laundry etc.